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Protokoll
2023-08-01

Douglas Van Leeuwen

Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 1:e augusti 2023 kl. 18:59

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:
Ordförande: Linus Fäldt [LF]
Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DVL]
Ekonomiansvarig: Linnéa Eriksson [LE]
SAMO: Lovisa Flodman [LoF]
Arbetsmarknadsansvarig: Alexander Nybäck [AN]
Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]
Informationsansvarig: Evelina Svensson [ES]

Formalia
§1. Mötets öppnande

Linus Fäldt förklarar att mötet öppnar kl. [18:59]

§2. Val av mötessekreterare
Mötet väljer [Douglas Van Leeuwen] till mötessekreterare

§3. Val av justeringsperson
Mötet väljer [Linnéa Eriksson] till justeringsperson

§4. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar

§5. Godkännande av dagordningen
Mötet godkänner dagordningen

§6. Föregående protokoll (230725)
Mötet godkänner föregående protokoll (230725)

Informationsfrågor
§7. Meddelanden

a. Ordförande
Meddelande ordf: Fortsätter arbeta med alkoholtillstånd

Föredragande:
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b. Vice ordförande
Meddelande VO: Fortsätter arbeta med SAK-utbildning

c. Ekonomiansvarig
Meddelande eko: Hjälper Hkex med inloggningsproblem och
färdigställt budget.

d. SAMO
Meddelande SAMO: Beställt visitkort

e. Arbetsmarknadsansvarig
Meddelande arb: Fortsätter arbeta med Harm och jobbar
med mottagningsarr.

f. Utbildningsansvarig
Meddelande utb: Haft teambuildning med SNH och börjat
förbereda inför tenta 101 och arbetat med startdatum för UU.

g. Informationsansvarig
Meddelande info: Arbetat med presentation inför PR-möte
och arbetat med hemsidan.

Beslutsfrågor
§8. Äskning Nollk - Hår

Bidrag för…
Beslut:

● Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet

§9. Äskning Nollk - Kamera
Bidrag för…
Beslut:

● Mötet beslutar att avslå bidragsansökan med motiveringen
att H-sektionen redan har en photo-kommitté som arbetar
med det som NollK ansöker bidrag för.

§10. Äskninga DKV - Häfvöl
Bidrag för…
Beslut:
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● Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet

§11. Äskninga DKV - Målarfärg
Bidrag för…
Beslut:

● Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet

§12. Äskning DKV - Bussar
Bidrag för…
Beslut:

● Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet

Diskussionsfrågor
§13. JämH

Diskussion kring hur arbetet med att fylla utskottet går.
Har i dagsläget två potentiella medlemmar och fortsätter leta fler.
Undersöker möjligheter för att Styret ska täcka upp arbetet vid
händelsen att utskottet inte kan fyllas. Första steget blir att kontakta
eventuellt intresserade, samt att uppmärksamma sökningen på JämHs
instagram.

§14. SAK
Diskussion kring SAK mötet, många som inte kunde den 6:e, så mötet
valdes att flyttas till 13:e augusti. Mötet flyttas fram till 16 och håller på
att kolla matpref för att se till att alla får något att äta. Douglas kollar på
nya case från kårledningen, då de som varit med tidigare ses som
utdaterade.

§15. HD Access
Diskussion kring om HD pateter ska få ha access efter sin sittande tid,
detta ses problematiskt då det kommer skapa orättvisor. Men även att
styret inte kan stå i god med att släppa in folk som inte är aktiv i
verksamheten som de sittande. De föreningar/kommitéer som har rum
får bjuda in vilka de vill men ansvarar för dessa. Rummen agerar även
kontorsmiljö för de som har rum.

§16. Ability to act
Diskussion kring brist av anmälningar från kommittéer/föreningar på H.
Hsex har fått ok på att de missar, då de förbereder för arrangemang. Vi
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hör med resterande och hoppas att så många som möjligt kan närvara.

§17. Första Dagen
Diskussion kring första dagen. Vi fått ny info från MK angående ett möte
“dag 0” den 14:e augusti, där en från alla kommittéer/föreningar som
ska visas upp på Götaplatsen förväntas när. Diskuterar även kring vart
kårkort ska delas ut av styret första dagen, att möjligtvis dela ut dem
utanför styrets kontor för att visa upp vart vi sitter för nollan.

§18. Finalen flagga
Diskussion kring meddelande från MK att skapa en flagga för att
representera sektionen under mottagningens final.

§19. Profilkläder
Vi har inte undersökt profilkläder mer sedan senaste mötet.

§20. Orbi
Diskussion kring vem som ska ta ansvar över Orbi och kunnat svara på
frågor gällande verktyget. Ekonomifrågor - Linnéa, frågor gällande PR-
Evelina och övriga frågor hänvisas till Alexander. Linus utvärderar
möjligheten att flytta över PR till kårappen efter mottagningen.

Formalia
§21. Övriga frågor

[Linnéa]: [Nollk vill att styret ska puffa föreläsningen som Sveriges
ingenjör ska hålla, 17/8]
Svar: Douglas och Alexander tar detta som de 2 hjältar de är.

[Linnéa]: [Hur ska man kunna boka bunkern?]
Svar: Douglas, Einar, Alexander och Linus frågar om Rustet och Hkex kan
ha ett möte om detta på torsdag klockan 13 den 3 augusti.

[Linnéa]: [Hkex kommer inte in på sina mails m.m?]
Svar: Evelina undersöker om det att byta uppgifter på kontot för att ge
dem tillgång.

[Douglas]: [Vilka vill ha parkeringstillstånd under mottagningen?]
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Svar: Ett flertal i styrelsen.

§22. Nästa möte (230822)

§23. Skvaller, dementier och känsliga ämnen
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§24. Mötets avslutande
Linus förklarar mötet avslutat kl. [21:23]
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